
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Gorgoń-Komor 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 grudnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Otrzymałam informację od pielęgniarek ze Szpitala Wojewódzkiego w Bielsku-Białej o przedłużającym 

się czasie oczekiwania na wdrożenie w szpitalu przepisów ustawy z dnia 26 maja 2022 r. o zmianie ustawy 

o sposobie ustalania najniższego wynagrodzenia zasadniczego niektórych pracowników zatrudnionych 

w podmiotach leczniczych oraz niektórych innych ustaw. 

Jak przekazano mi w korespondencji, z informacji nadesłanych przez śląski oddział NFZ wynika, że szpi-

tal otrzymał już środki na podwyżki, jednakże od lipca tego roku wiele pielęgniarek zostało zdegradowanych, 

a współczynniki wynagrodzenia zostały zaniżone. Oczywiście, ustawa daje czas 6 miesięcy na dostosowanie 

umów, niemniej jednak bezzasadne przedłużanie tego okresu negatywnie wpływa na kwestie organizacyjne 

i finansowe zatrudnionych w  szpitalu pielęgniarek. 

W związku z tym zwracam się z uprzejmą prośbą do Pana Ministra o informację, czy te kwestie są nadzo-

rowane w szpitalach i czy ministerstwo ma wiedzę na temat tego, dlaczego po otrzymaniu funduszy szpital 

wciąż nie wdraża podwyżek zgodnie z treścią znowelizowanej ustawy. 

Agnieszka Gorgoń-Komor 

 

 
 


